

ԱՎՏՈՄԱՏԱՑՎԱԾ ՍՎՈՓ ԾՐԱԳԻՐ D-ՀԱՇԻՎՆԵՐՈՒՄ

1. ՆԿԱՐԱԳՐՈՒԹՅՈՒՆ

1.1. Սույն Ավտոմատացված սվոփ ծրագիր D-հաշիվներում պայմանները (այսուհետ՝ Սվոփ ծրագիր) հանդիսանում է «Ֆրիդոմ Ֆինանս Արմենիա» սահմանափակ պատասխանատվությամբ ընկերության (այսուհետ՝ Ներդրումային ընկերություն) Գործարար հիմնական պայմանների (այսուհետ նաև՝ Հիմնական պայմաններ) անբաժանելի մասը, որը հասանելի է Ներդրումային ընկերության հետևյալ պաշտոնական կայքէջի հասցեով <https://ffin.am/documents/>:

1.2. Հիմնական պայմաններով և Սվոփ ծրագրով կարգավորվում են Ներդրումային Ընկերության ու Հաճախորդի միջև Սվոփ գործարքներից ծագող հարաբերությունները, իսկ Սվոփ պայմաններով չկարգավորված հարաբերությունները կարգավորվում են Հիմնական պայմաններով: Սվոփ պայմաններում օգտագործված հասկացություններն ունեն նույն նշանակությունը, ինչ դրանց տրված է Հիմնական պայմաններով, եթե այլ բան սահմանված չէ Սվոփ ծրագրով:

2. ԻՆՉՊԵՍ ՕԳՏՎԵԼ ԾՐԱԳՐԻՑ

2.1. Հաճախորդը պետք է իր բրոքերային հաշվից փոխանցի ՀՀ դրամ D-հաշվին: Փոխանցելով այդ հաշվին ՀՀ դրամ՝ Հաճախորդը տալիս է իր համաձայնությունը սույն հավելվածին:

2.2. Հաճախորդը կարող է համալրել իր D-հաշիվը իր բրոքերային հաշվից փոխանցում կատարելով:

3. ՍՎՈՓ ԳՈՐԾԱՐՔԻ ԿՆՔՄԱՆ ԿԱՐԳԸ

3.1. Սվոփ գործարքը համարվում է կնքված Հաճախորդի կողմից D-հաշվին ՀՀ դրամ փոխանցելու պահից:

3.2. Ամեն Սվոփ գործարքը կնքվում է մեկ աշխատանքային օրով:

3.3. Գործարքը համարվում է կայացած՝ միջոցների մինչև հաջորդ աշխատանքային օրը հաշվի վրա ժամալու դեպքում: Գործարքի կայացման արդյունքում



Հաճախորդի եկամուտը հաշվեգրվում են D-հաշվի ֆաացորդի վրա սույն հավելվածի բանաձևի համաձայն:

4. ՄՎՈՓ ԳՈՐԾԱՐՔՈՎ ԱՐԺՈՒՅԹՆԵՐԻ ՓՈԽԱՆԱԿՄԱՆ ՊԱՅՄԱՆՆԵՐԸ

4.1. Ներդրումային ընկերության և Հաճախորդի միջև Մվոփ գործարքը կատարվում է հետևյալ երկու փուլերով՝

- գործարքի կնքման օր՝ Ընկերությունը հաճախորդին վաճառում ԱՄՆ դոլլար և գնում է ՀՀ դրամ տվյալ օրվանը նախորդող աշխատանքային օրվա ՀՀ ԿԲ փոխարժեքով(այուհետ փոխարժեք) (AMD առք/ USD վաճառք)
- Մարման օր՝ Ընկերությունը հետ է վաճառում ՀՀ դրամ Հաճախորդին և Գնում նույն ծավալով ԱՄՆ դոլլար 5-րդ կետում նշված փոխարժեքով (USD առք/ AMD վաճառք):

5. ՄԱՐՄԱՆ ՕՐՎԱ ՓՈԽԱՐԺԵՔԻ ՀԱՇՎԱՐԿ

5.1. Գործարքի մարման օրվա փոխարժեքի հաշվարկ

$$Մ\Phi = \Phi + \text{round}(\Phi \times (1 + r)^{(1/n)}, 2)$$

որտեղ՝

- **ՄՓ**—մարման օրվա փոխարժեք,
- **Φ** — գործարքի կնքման օրվա փոխարժեք,
- **r** — գործարքից եկամտաբերություն (ՀՀ Կենտրոնական բանկի վերաֆինանսավորման տոկոսադրույքից նվազեցված 0.75%),
- **n** — տարվա ընթացքում ժամանակահատվածն (365՝ օրական հաշվարկման դեպքում),
- **round (... , 2)** — կլորացում մինչև երկու տասնորդական:

5.2. Գործարքից եկամտաբերության (**r**) հաշվարկը կարող է փոփոխվել Ընկերության միանձնյա որոշմամբ: Օրական հաշվարկված եկամտի նվազագույն չափը չի կարող պակաս լինել 1 (մեկ) լումայից, եթե եկամուտն ավելի փոքր է, այն չի հաշվարկվի :

5.3. Ներդրումային ընկերությունն եկամուտները վճարելիս ՀՀ ռեզիդենտ և ՀՀ ոչ ռեզիդենտ ֆիզիկական անձանց և ՀՀ ոչ ռեզիդենտ իրավաբանական անձանց համար հանդիսանում է հարկային գործակալ և վճարում է 20% եկամտային հարկ, ՀՀ ռեզիդենտ իրավաբանական անձանց դեպքում՝ Ներդրումային ընկերությունը հարկային գործակալ չի հանդիսանում:

АВТОМАТИЗИРОВАННАЯ ПРОГРАММА СВОПОВ НА D-СЧЕТАХ

1. ОПИСАНИЕ

1.1. Настоящие условия Автоматизированной программы свопов на D-счетах (далее — Программа свопов) являются неотъемлемой частью Основных условий бизнеса (далее также — Основные условия) общества с ограниченной ответственностью «Фридом Финанс Армения» (далее — Инвестиционная компания), размещённых на официальном веб-сайте Инвестиционной компании по следующему адресу: <https://ffin.am/documents/>.

1.2. Основные условия и Программа свопов регулируют отношения между Инвестиционной компанией и Клиентом, вытекающие из сделок своп. Отношения, не урегулированные Программой свопов, регулируются Основными условиями. Термины, используемые в Программе свопов, имеют те же значения, что и в Основных условиях, если иное не указано Программой свопов.

2. ПОРЯДОК ИСПОЛЬЗОВАНИЯ ПРОГРАММЫ

2.1. Клиент должен перевести армянские драмы (AMD) на D-счет со своего брокерского счёта. Совершая такой перевод, Клиент выражает согласие с условиями настоящего Приложения.

2.2. Клиент может пополнить свой D-счёт путём перевода средств с брокерского счёта.

3. ПОРЯДОК ЗАКЛЮЧЕНИЯ СДЕЛКИ СВОП

3.1. Сделка своп считается заключённой с момента зачисления средств в драмах на D-счёт Клиента.

3.2. Каждая сделка своп заключается на один рабочий день.

3.3. Сделка считается состоявшейся, если средства остаются на счёте до следующего рабочего дня. Доход Клиента по сделке начисляется на остаток D-счета в соответствии с формулой, приведённой в настоящем Приложении.

4. УСЛОВИЯ ОБМЕНА ВАЛЮТЫ ПО СДЕЛКЕ СВОП

4.1. Сделка своп между Инвестиционной компанией и Клиентом совершается в два этапа:

- В день заключения сделки: Компания продаёт Клиенту доллары США и покупает армянские драмы по курсу Центрального банка Республики Армения (далее — курс) (курс покупки AMD / продажи USD), установленному на рабочий день, предшествующий дню сделки;



• В день погашения: Компания продаёт обратно драмы Клиенту и покупает у него такую же сумму в долларах США по курсу, рассчитанному в соответствии с пунктом 5 (курс покупки USD / продажи AMD).

5. РАСЧЁТ КУРСА НА ДЕНЬ ПОГАШЕНИЯ

5.1. Расчёт курса на день погашения сделки осуществляется по следующей формуле:

$$K_p = K + \text{round}(K \times (1 + r)^{(1/n)}, 2)$$

где:

- **K_п** — курс на день погашения;
- **K** — курс на день заключения сделки;
- **r** — доходность по сделке (ставка рефинансирования ЦБ РА минус 0.75%);
- **n** — период времени в днях в течение года (при ежедневном расчёте — 365);
- **round(..., 2)** — округление до двух десятичных знаков.

5.2. Расчёт доходности сделки (r) может быть изменён по единоличному решению Компании. Минимальный размер дохода, рассчитанный в день, не может быть меньше 1 лумы, если доход меньше, он не начисляется.

5.3. При выплате дохода физическим лицам Инвестиционная компания выступает в качестве налогового агента и удерживает 20% подоходного налога. В случае юридических лиц Инвестиционная компания не является налоговым агентом.

AUTOMATED SWAP PROGRAM IN D-ACCOUNTS

1. DESCRIPTION

1.3. These Automated Swap Program in D-Accounts Terms (hereinafter referred to as the Swap Program) are an integral part of the General Terms of Business (hereinafter also referred to as the General Terms) of “Freedom Finance Armenia” Limited Liability Company (hereinafter referred to as the Investment Company), which are available at the following official website of the Investment Company: <https://ffin.am/documents/> .

1.4. The General Terms and the Swap Program govern the relations between the Investment Company and the Client arising from Swap transactions, and the relations not regulated by the Swap Terms are governed by the General Terms. The concepts used in the Swap Terms have the same meaning as given to them in the General Terms, unless otherwise specified in the Swap Program.

2. HOW TO USE THE PROGRAM

2.3. The Client must transfer AMD from his brokerage account to the D- account. By transferring AMD to that account, the Client agrees to this appendix.

2.4. The client can top up his D-account by making a transfer from his brokerage account.

3. SWOP TRANSACTION CONCLUSION PROCEDURE

3.1. The swap transaction is considered concluded from the moment the Client transfers AMD to D-account.

3.2. Each Swap transaction is concluded for one business day.

3.3. The transaction is considered completed if the funds remain on the account until the next business day. As a result of the transaction

3.4. The client's income is credited to the D-account balance according to the formula in this appendix.

4. CURRENCY EXCHANGE TERMS THROUGH SWAP TRANSACTION

4.1. The Swap transaction between the Investment Company and the Client is carried out in the following two stages:

- On the day of the transaction, the Company sells US dollars to the client and buys AMD at the average exchange rate established in the currency markets as of the business day preceding the transaction date, as published by the Central Bank of the Republic of Armenia (hereinafter referred to as the exchange rate) (AMD purchase/ USD sale)
- On the maturity date, the Company sells back AMD to the Client and buys the same amount of USD at the exchange rate specified in point 5 (USD buy/ AMD sell).

5. CALCULATION OF EXCHANGE RATE ON THE DAY OF MARMA

5.1. Calculation of the exchange rate on the settlement date of the transaction

$$MP = P + \text{round}(P \times (1 + r)^{(1/n)}, 2)$$

where:

- **MP** — exchange rate on the settlement date,
- **P** — exchange rate on the day of the transaction ,
- **r** — return on the transaction (refinancing rate of the Central Bank of the Republic of Armenia from reduced by 0.75%),
- **n** — period during the year (365 if calculated daily),
- **round (... , 2)** — rounding to two decimal places.

5.2. of the return on a transaction (**r**) may be changed by the sole decision of the Company. The minimum amount of daily calculated income cannot be less than 1 (one) luma, if the income is smaller, it will not be calculated.

5.3. When paying income, the Investment Company is a tax agent for RA resident and RA non-resident individuals and RA non-resident legal entities and pays 20% income tax. In the case of RA resident legal entities, the Investment Company is not a tax agent.